



尊师重道 敬业乐群



广西师范大学广西政府东盟国家奖学金 招生简章

Application Guidelines for Guangxi Government Scholarship for ASEAN Students

招生国家和地区 Applicant's Countries / Regions

东盟国家：文莱、柬埔寨、印度尼西亚、老挝、马来西亚、缅甸、菲律宾、新加坡、泰国、东帝汶、越南

ASEAN Countries: Brunei, Cambodia, Indonesia, Laos, Malaysia, Myanmar, Philippines, Singapore, Thailand, Timor-Leste, Vietnam.

招生专业 Enrollment Programs

广西师范大学开设的学士、硕士和博士专业(其中，英语、日语、韩国语等第三国语言文学类专业不在可选择范围内)。

Applicants can choose the bachelor's, master's and doctoral programs offered by Guangxi Normal University (Programs of English, Japanese, Korean and other third-language language and literature cannot be selected).

奖学金标准 Coverage and Criteria

学生类别 Applicants, Categories	学费、住宿费 Tuition & Accommodation	生活费 Living Expenses (RMB/Month/Person)	奖学金年限 Duration of Scholarship (Academic Year)
语言生 Language Students (Non-degree Program)	免费 Free	1000	1
本科生 Undergraduate Students		1000	4-5
硕士研究生 Postgraduate Students		1500	2-5
博士研究生 PhD Students		2000	4-6



申请条件 Application Qualifications

- 01 东盟国家国籍的公民，身体健康；
be citizens of ASEAN countries and are in good health;
- 02 对中国友好，遵守中国政府的法律法规，遵守学校的规章制度；
be friendly to China, and abide by the laws and regulations of Chinese government and the University;
- 03 品行端正，学习态度认真，成绩优良；
have good conduct, earnest attitude towards study and hold excellent academic records;
- 04 未同时获得中国政府其他各类奖学金；
not receive other scholarships from Chinese government at the same time.
- 05 语言要求：申请以中文为专业教学语言的学科、专业的，攻读学士学位者及进修生，中文水平原则上至少达到汉语水平考试（HSK）三级，攻读硕士、博士学位者，中文水平原则上至少达到汉语水平考试（HSK）四级。
Chinese Language Requirement: Those who apply to be taught in Chinese should pass HSK 3 at least, and HSK 4 is also necessary for those who apply Master's and Doctoral Degree.

备注：如汉语水平未能到达上述要求者，可以申请一年汉语补习。汉语补习结束后，必须参加HSK考试，HSK成绩达到上述要求者，方可转入到专业学习；HSK成绩未达到上述要求者，将会被取消奖学金资格。

Applicants can apply for one year of Chinese language study if fail to meet the above requirements. After the Remedial Chinese Language Studies is completed, applicants must take the HSK test, and those who have achieved the above-mentioned requirements in HSK can be transferred to relevant programs for professional studies; those who do not meet the above-mentioned requirements in HSK will be disqualified from scholarship.

申请材料及办法 Procedures & Required Materials

1

《广西政府东盟国家留学生奖学金申请表（全额奖学金）》

Fill in the Application Form of Guangxi Government Scholarship for ASEAN Students (Full Scholarship) in Chinese or English

2



护照复印件及电子版扫描件
Copy of passport and its electronic scan

3



经过公证的最高学历证明及成绩单
Notarized highest academic certificate and transcript

4



来华学习和研究计划（不少于200字，中文或英文填写）
Study and research plan in China (no less than 200 words, written in Chinese or English)

5



语言证明材料
Language proof

6



外国人体格检查表
Physical Examination Form

7



无犯罪记录证明
Non-criminal record certificate

8



申请硕、博专业者还需提供由两名教授或副教授出具的推荐信，用中文或英文书写（必须为正式信笺形式，并附上推荐者的联系方式）。

Recommendation letters issued by two professors or associate professors, written in Chinese or English (must be in the form of a letterhead with the contact details of the recommended professor) (Only for Applicants who apply for master's or doctoral degree).

以上资料，请扫描后发到电子邮箱admissn@gxnu.edu.cn, 无需提交纸质版。

All the application documents above should be sent to the mailbox of admissn@gxnu.edu.cn, in the form of PDF, and it's not necessary to post the hard copies.

截止时间（以北京时间为准）Deadline (Beijing Time)

2023年5月30日

May 30th, 2023

联系方式 Contact Details



联系人

张老师 / 刘老师



联系电话

+86-773-5821163



电子邮件

admissn@gxnu.edu.cn



传真

+86-773-5850305



Contact Person

Mr. Zhang / Mrs. Liu



Tel

+86-773-5821163



E-mail Address

admissn@gxnu.edu.cn



Fax

+86-773-5850305